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Agreement between Japan and the Republic of Singapore for a new-age economic partner-
ship (with annexes, appendix, agreed minutes to the agreement, implementing agreement 
and agreed minutes thereto). Singapore, 13 January 2002 

Entry into force:  30 November 2002 by notification, in accordance with article 152  
Authentic texts:  English and Japanese 
Registration with the Secretariat of the United Nations:  Japan, 3 March 2011 
Only the authentic English and Japanese texts of the Agreement, the Schedules of Japan (in Annex I) and Singapore, the 

Agreed Minutes to the Agreement, the Implementing Agreement and Agreed Minutes thereto, with their respective 
translations into French, are published herein. The Annexes and Appendix containing the description of products 
and the product-specific customs rules and customs tariffs are not published herein, in accordance with 
article 12 (2) of the General Assembly Regulations, to give effect to Article 102 of the Charter of the United 
Nations, as amended, and the publication practice of the Secretariat. 
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et 
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Accord entre le Japon et la République de Singapour pour un partenariat économique mo-
derne (avec annexes, appendice, procès-verbal approuvé de l’accord, accord d'exécution 
et procès-verbal approuvé y relatif). Singapour, 13 janvier 2002 

Entrée en vigueur :  30 novembre 2002 par notification, conformément à l'article 152  
Textes authentiques :  anglais et japonais 
Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies :  Japon, 3 mars 2011 
Seuls les textes authentiques anglais et japonais de l’Accord, les Listes tarifaires du Japon (dans l'Annexe I) et de 

Singapour, le Procès-verbal approuvé de l'Accord, l’Accord d’exécution et le Procès-verbal approuvé y relatif, 
ainsi que leurs traductions respectives en français, sont publiés ici. Les Annexes et l’Appendice contenant la 
description des marchandises et les règles d’origine par produit et tarifs douaniers ne sont pas publiés ici, 
conformément aux dispositions du paragraphe 2 de l'article 12 du règlement de l'Assemblée générale, destiné à 
mettre en application l'Article 102 de la Charte des Nations Unies, tel qu'amendé, et de la pratique dans le 
domaine des publications du Secrétariat. 
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